
PROTOKÓŁ nr 3/2019
posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej 

i Geografii Społeczno-Ekonomicznej
Uniwersytetu Szczecińskiego

z dnia 10.10.2019 r.

Posiedzenie Rady Naukowej prowadził Przewodniczący Rady, dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US.
Obecni członkowie Rady Naukowej Instytutu jednomyślnie zatwierdzili porządek obrad.
Lista obecności w załączeniu do protokołu.

Posiedzenie przebiegło zgodnie z przedstawionym harmonogramem:
I. Komunikaty

II. Uchwała w sprawie wskazania kandydatów na członków zespołu ds. dyscypliny geografia 
społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna działającego przy Szkole Doktorskiej 
Uniwersytetu Szczecińskiego

III. Sprawy różne
IV. Zatwierdzenie protokołu nr 2/2019 z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 

Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 10 września 2019 r.

I. Komunikaty
Głos zabrała Pani prof. dr hab. Grażyna Rosa, Dyrektor Instytutu, informując, że Dziekan Wydziału 
Ekonomii, Finansów i Zarządzania prof. dr hab. Waldemar Tarczyński prosi o wskazanie redaktorów 
treści umieszczanych na stronie internetowej instytutu. Wszyscy pracownicy mogą zgłaszać informacje 
na stronę do Pani Katarzyny Albrechcińskiej lub Pani Krystyny Janczak, które przed umieszczeniem na 
stronie redagował będzie Pan dr Marcin Janowski.
Drugi komunikat dotyczył odpowiedzialności materialnej w Uniwersytecie. Pan prof. Pluskota 
przedstawił pismo Kanclerza US, które mówi o przeniesieniu odpowiedzialności z kierowników katedr na 
kierowników zespołów. Pan Profesor przedstawił wątpliwości, co do majątku katedr i instytutów, które 
zostały podzielone. Głos zabrał również dr hab. Adam Stecyk w sprawie majątku zakupionego z 
projektu SIL, który nie może być przekazany osobom dotychczas go użytkującym, które zmieniły 
miejsce pracy..

II. Uchwała w sprawie wskazania kandydatów na członków zespołu ds. dyscypliny geografia 
społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna działającego przy Szkole Doktorskiej 
Uniwersytetu Szczecińskiego

Pan prof. Pluskota zakomunikował, że do Pani Dyrektor wpłynęło pismo w sprawie wskazania 
kandydatów na członków zespołu ds. dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 
przestrzenna. Pan prof. Pluskota przedstawił zadania zespołu. Do zadań zespołu należy m.in. 
opiniowanie kandydatów na promotorów i promotorów pomocniczych, opiniowanie projektów 
programów kształcenia doktorantów z danej dyscypliny oraz indywidualnych planów badawczych 
doktorantów i wskazywanie kandydatów na członków komisji ds. oceny śródokresowej doktorantów. 
Zespół do naszej dyscypliny będzie się składał z czterech członków i dyrektora instytutu.
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Przewodniczący przedstawił Radzie następujące kandydatury:
1. Dr hab. Beata Meyer
2. Dr hab. Ireneusz Jaźwiński
3. Prot, dr hab. Marek Dutkowski
4. Dr hab. Igor Kavetskyy

Kandydaci wyrazili zgodę uczestniczenia w zespole.

Pan przewodniczący Rady Naukowej powołał komisję skrutacyjną do przeprowadzenia tajnego 
głosowania w składzie:
Przewodniczący komisji skrutacyjnej: dr hab. Maciej Czapiewski
Członkowie: dr Anna Gardzińska

dr Marta Szaja 
Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.

W trakcie trwania głosowania wywiązała się dyskusja na temat ilości doktorantów przyjętych do Szkoły 
Doktorskiej. Głos zabrał prof. Buko o możliwości pozyskania doktoranta z grupy doktorantów 
interdyscyplinarnych. Prof. Rosa mówiła, że parytetem było przyjęcie dwóch doktorantów na dyscyplinę. 
Prof. Dutkowski uważa, że jest to zbyt mało i proponuje, by w tej sytuacji, promotorami byli pracownicy 
habilitowani w ostatnim czasie.

Przewodniczący Rady ogłosił wyniki głosowania:

Prof. dr hab. Marek Dutkowski
Uprawnionych do głosowania - 30
Liczba głosów oddanych - 21
Liczba głosów ważnych - 21
Liczba głosów nieważnych - 0
Za podjęciem uchwały - 21
Przeciw - 0
Wstrzymujących się - 0

Dr hab. Ireneusz Jaźwiński
Uprawnionych do głosowania - 30
Liczba głosów oddanych - 21
Liczba głosów ważnych - 21
Liczba głosów nieważnych - 0
Za podjęciem uchwały - 21
Przeciw - 0
Wstrzymujących się - 0

Dr hab. Igor Kavetskyy
Uprawnionych do głosowania - 30
Liczba głosów oddanych - 21
Liczba głosów ważnych - 21
Liczba głosów nieważnych - 0
Za podjęciem uchwały - 21
Przeciw - 0
Wstrzymujących się - 0
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Dr hab. Beata Meyer
Uprawnionych do głosowania -30
Liczba głosów oddanych -21
Liczba głosów ważnych -21
Liczba głosów nieważnych - 0
Za podjęciem uchwały -21
Przeciw - 0
Wstrzymujących się - 0

W oparciu o powyższe wyniki głosowania Rada Naukowa Instytutu pozytywnie zatwierdziła kandydatów 
na członków zespołu ds. dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna 
działającego przy Szkole Doktorskiej Uniwersytetu Szczecińskiego.

Sprawy różne
Prof. Beata Meyer zapytała o formalną ścieżkę dotycząca stopni wszczętych na nieistniejącym 
wydziale, czy w związku z przypisaniem do dyscypliny należy złożyć pismo do Centralnej Komisji o 
przekazaniu dokumentów do odpowiedniego instytutu, czy tylko przekazać dokumenty. Prof. Jacek 
Buko odpowiedział, że o tym decyduje Pan Rektor prof. Marek Górski i zaproponował by to pytanie 
zadać Pani Magdalenie Manugiewicz -Czachorowskiej - Kierownikowi Sekcji Nauki. Głos zabrała 
również Pani prof. Rosa sygnalizując również problem z otwartymi przewodami doktorskimi.
Prof. Dutkowski zadał pytanie Pani Dyrektor czy otrzymała pismo z RDN dotyczącego uprawnień do 
nadawania stopni. Pani Dyrektor prof. Rosa odpowiedziała, że nie otrzymała.
Głos zabrał prof. Rafał Klóska zdając krótką relację z zebrania pracowników Instytutu, które odbyło się 
10.10.2019 r. o godz. 10.00.

Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław Pluskota przedstawił Radzie projekt zarządzenia w sprawie 
oceny nauczycieli akademickich. Projekt zakłada, że ocenie podlegają dwa lata kalendarzowe. Algorytm 
oceny składa się z trzech czynników:
A - działalność badawcza (wartość od 0 -1)
B - dotyczącego działalności dydaktycznej - ankiety studentów (wartość 0 -1)
C - (wartości: 0; 0,25; 0,5; 0,75; 1) składające się z dwóch wskaźników: C1 - obowiązki organizacyjne 
wynikające z działalności zawodowej prowadzonej na własnym polu badawczym; C2 - uczestnictwo w 
posiedzeniach gremiów uczelnianych i szkoleniach o charakterze obowiązkowym
Rada Instytutu podjęła dyskusję na temat zaproponowanego w zarządzeniu algorytmu służącego 
ocenie pracownika. Prof. Marek Dutkowski przedstawił swoją propozycję, by wagi wynosiły 0,5; 0,3; 0,2 
i oznajmił, że wysłał ją mailem do Pana Rektora Górskiego. Prof. Grażyna Rosa przedstawiła 
stanowisko Komisji Nauki, gdzie również dyskutowane był projekt zarządzenia. Komisja Nauki uważa, 
że zaproponowane zarządzenie jest to minimum wyjściowe do oceny pracownika. Prof. Adam Stecyk 
zapytał dlaczego w projekcie przyjęto, że wartość krytyczna oceny wynosi 0,8, zaproponował by obniżyć 
ją do 0,7. Prof. Igor Kavetskyy mówił o wskaźniku dydaktycznym, który ma zostać wprowadzony do 
Egerii - w systemie student będzie miał możliwość ocenić zbiorczo każdego nauczyciela. Prof. Stecyk 
zapytał jakiego okresu dotyczyć będzie najbliższa ocena. Odpowiedział prof. Jacek Buko, że ocena 
będzie dotyczyła lat 2019 i 2020 i odbędzie się w I kwartale 2021 roku. W toczącej się dyskusji 
podkreślano, że współczynnik parametru A powinien być zdecydowanie wyższy niż pozostałych, 
dlatego, że pracownik głównie oceniany jest za działalność badawczą. Następnie głos zabrała Pani prof. 
Jolanta Zieziula podsumowując dyskusję zaproponowała, by Rada Instytutu wyraziła swoją opinię na 
piśmie i przesłała ją do Pana Rektora Górskiego.
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Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie jawne nad ustaleniem wag do algorytmu na: A - 0,6; 
B —0,2; C-0,2.
Rada zagłosowała jednomyślnie. Następnie członkowie Rady przystąpili do głosowania nad propozycją 
prof. Adama Stecyka o obniżenie wartości krytycznej do 0,7 - wynik głosowania był jednomyślnie 
pozytywny.

III. Sprawy różne.
Członkowie nie wnieśli żadnych spraw.

IV. Zatwierdzenie protokołu nr 2/2019 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej z dnia 10 września 2019 r.

W związku z brakiem uwag do protokołu nr 2/2019 z dnia 10 września 2019 r., Przewodniczący 
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, który w głosowaniu jawnym został przyjęty 
jednogłośnie.

Posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:
Krystyna Janczak
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